
 

 

 
 
 
 
 
 
MOTIE  Autoluw Dwaalgebied       Motie 19-1 
 
Onderwerp: Verkeer        VERWORPEN 
 

De gemeenteraad van Tilburg bijeen op 3 februari 2020 
 
 

Constaterende dat: 
* Het college middels een verkeersbesluit voornemens is in de loop van dit jaar het 

Radiopleintje tussen Nieuwlandstraat en Heuvelstraat grote delen van de dag af 
te sluiten voor auto’s waarvoor geen ontheffing is verstrekt om daar te passeren. 

* Een bijzonder groot aantal bewoners en ondernemers in de binnenstad talloze 
bezwaren uiten tegen dit voornemen. 

* Exact hetzelfde voorstel in 2016 door het college werd teruggenomen vanwege 
een gebrek aan draagvlak en feitelijke onderbouwing. 
 

Overwegende dat: 
* Gemeente Tilburg en de binnenstadsbewoners willen streven naar een schoon en 

autoluw centrum. 
* De druk op de binnenstad door het groeiende autoverkeer elk jaar toeneemt 
* Inventieve en innovatieve maatregelen nodig zijn om dat autoverkeer in andere 

banen te leiden. 
* Geen actuele cijfers beschikbaar zijn over het sluipverkeer door het Dwaalgebied. 
* De omvang van de door het college voorspelde negatieve milieueffecten na 

afsluiting van het pleintje - door extra gebruik van de Cityring en de aanliggende 
straten door ‘omrijders’ - niet in kaart zijn gebracht. 

* De negatieve economische effecten voor ondernemers ten gevolge van een 
wegafsluiting tussen 11.00 uur en de volgende dag 6.00 uur evenmin duidelijk 
zijn. 

* Het Radiopleintje in de huidige plannen wordt toegevoegd aan het 
voetgangersgebied, maar dat nog niet nagedacht wat daarvan het gevolg zal zijn 
voor de drukke Noord-Zuid fietsroute die over het Radiopleintje loopt, van en naar 
het Centraal Station, Factorium, Theaters Tilburg en de Fontys Hogeschool voor 
de Kunsten en Tilburg Zuid. 

 

Roept het College op: 
Af te zien van het voornemen het Radiopleintje ter hoogte van het einde van de 
Nieuwlandstraat af te sluiten voor autoverkeer en in de gemeenteraad terug te 
komen met een visie op het autoluw maken van het totale centrum. 
 

En gaat over tot de orde van de dag 
 
PvdA, Yusuf Celik 
LST, Peter v.d. Hoven 
Ons Tilburg, Linda Oerlemans 



 

 

 
 
                                                                                         
 
 
 
MOTIE  Fietsroute Radiopleintje     Motie 19-2 
 
Onderwerp: Verkeer       VERWORPEN 
 

De gemeenteraad van Tilburg bijeen op 3 februari 2020 
 
 

Constaterende dat: 
* Het college middels een verkeersbesluit voornemens is in de loop van dit jaar het 

Radiopleintje tussen Nieuwlandstraat en Heuvelstraat grote delen van de dag af 
te sluiten voor auto’s. 

* In het plan dit pleintje daarna wordt toegevoegd aan het voetgangersgebied van 
de Heuvelstraat waardoor fietsers er slechts ‘te gast’ mogen zijn. 

* Het Radiopleintje onderdeel is van een bijzonder druk gebruikte noord-zuid-
fietsroute die nu al door de plaatsing van terrassen grote delen van het jaar 
moeilijk te berijden is. 

* De noord-zuid route via de Nieuwlandstraat over het Radiopleintje dagelijks door 
vele honderden scholieren, studenten en (trein)forensen wordt gebruikt. 
 

Overwegende dat: 
 

* Het opwerpen van extra hindernissen op doorgaande fietsroutes in Tilburg zo   
   veel mogelijk moet worden vermeden maar dat die blokkades juist moeten  
   worden weggenomen om het schone en veilige fietsverkeer in onze stad te  
   bevorderen. 
* De route over het Radiopleintje, via de Kapelhof en de Oude Markt nu al door 

veel fietsers als problematisch wordt ervaren. 
 

Roept het College op: 
 
Af te zien van het voornemen het Radiopleintje aan het einde van de 
Nieuwlandstraat toe te voegen aan het voetgangersgebied. 
 
 

En gaat over tot de orde van de dag 
 
PvdA, Yusuf Celik 
LST, Peter v.d. Hoven 
Ons Tilburg, 
Linda Oerlemans 



          

Motie 19-3  

VERWORPEN 

Agendapunt 19: Raadsbrief/Discussienota scenarios weren sluipverkeer Dwaalgebied 

Onderwerp: “maatwerkoptie” autoluwe binnenstad 

De Raad van de gemeente Tilburg, in vergadering bijeen op 3 februari 2020 

Constaterende dat 

Het College op 19 november jl. de voorkeur heeft uitgesproken het autoverkeer in het 
dwaalgebied te verminderen door het “Radiopleintje” (De Nieuwlandstraat en de Heuvelstraat 
tussen de Korte Tuinstraat, het Kapelhof en het aansluitend wegvak Heuvelstraat tot aan 
huisnummer 139) af te sluiten voor autoverkeer van 11.00 tot 06.00 uur. 
Bewoners en ondernemers via een ontheffing hiervan uitgezonderd worden.  
In de Raadsbrief van 27 november en de “Discussienota “Weren sluipverkeer Dwaal-gebied” geen 
aandacht is voor de specifieke klanten van de ondernemers aan het Radiopleintje die per auto 
komen, mindervaliden en “laden en lossen” door derden. 
Gemeenten met een autoluwe binnenstad in hun verordening veelal beleidsregels hebben 
opgenomen om uitzonderingen mogelijk te maken, bijvoorbeeld door een zgn. (gratis) 
dagontheffing  aan te vragen door de bewoner of ondernemer (zie o.a. www.parkerendelft.nl)  

 
Van mening is dat 
 
Geen onderzoek is gedaan naar de economische effecten voor de ondernemers aan het 
Radiopleintje.  
Bereikbaarheid een kernvoorwaarde is om succesvol te kunnen ondernemen. 
Uitzonderingen sowieso mogelijk moeten zijn voor mindervaliden, “laden en lossen” en 
incidentele bezoekers bij het ophalen van bestellingen. 

 
Draagt het College op 

Bij de verdere uitwerking en realisering van de autoluwe binnenstad (Plan van Aanpak) ook een 

regeling voor uitzonderingen te onderzoeken zoals o.a. in Delft,  die het mogelijk maakt om 

maatwerk toe te passen voor “laden en lossen”, mindervaliden, mantelzorgers, hulpverleners etc. 

Lokaal Tilburg:   Frans van Aarle 

ONS Tilburg   Linda Oerlemans 

50plus   Frans Vriens   

 



            
 

                                Motie 19-4 
Motie  

VERWORPEN 
 
 
De gemeenteraad van Tilburg in vergadering bijeen op 3 februari 2020 voor de 
behandeling van de raadsbrief/discussienota weren sluipverkeer dwaalgebied 
Tilburg. 
 
Constaterende dat; 
 

• Het college middels een verkeersbesluit voornemens is in de loop van dit jaar 
het radiopleintje tussen de nieuwlandstraat en de heuvelstraat grote delen van 
de dag af te sluiten voor auto’s 

• In het plan opgenomen is dat bewoners van het dwaalgebied tegen betaling 
een ontheffing aan kunnen vragen. 

  
Overwegende dat; 
 

• Duidelijk is dat een ruime meerderheid van de bewoners van geselecteerde 
dwaalgebied ( zo niet bijna alle bewoners ! ) tegen de plannen van dit college 
zijn. 

• Ze door dit besluit gedwongen zijn onnodige kosten te maken om bij hun 
eigen woning te komen. 

 
 
Roept het college op;  
 
De bewoners van het dwaalgebied tegemoet te komen indien een meerderheid van 
de raad dit onzalig plan steunt door vrijstelling of een compensatie te verlenen in de 
legeskosten ontheffing ter hoogte van het vastgestelde bedrag voor de 1ste drie jaar. 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
 
 
Peter vd Hoven, fractie van Lijst Smolders Tilburg 
Yusuf Celik, fractie PvdA 



 

 

Raadsbrief: Scenario’s Weren Sluipverkeer 
Nieuwland 

Raadsvergadering: 3 februari 2020 

           

Motie 19-5 

Motie  NIET IN STEMMING GEBRACHT/OVERGENOMEN 

De raad van de gemeente Tilburg  in vergadering bijeen op maandag 3 februari 2020 

Raadsbrief/Discussienota: Scenario’s Weren Sluipverkeer Dwaalgebied  

Titel: Invoering maatregelen weren sluipverkeer. 

Constateert dat: 

Na het kiezen van een van de scenario’s, het uitvoeringsplan gemaakt moet worden.  

Overwegende dat: 

• Voor een succesvolle invoering een goede communicatie noodzakelijk is; 

• Sluipverkeer geïnformeerd moet worden over de wijzigingen;  

• Sluipverkeer uit gewoonte een bepaalde route rijdt en gewenning moet optreden bij het 
kiezen van een nieuwe route.  

• Coulance mag betracht worden in een overgangsperiode.  

Draagt het college op  

• Door middel van duidelijke bebording bezoekers al aan het begin dwaalgebied te 

informeren dat via Nieuwlandstraat geen doorgaand verkeer mogelijk is voor het 

sluipverkeer. Dient een preventieve en ontmoedigende werking te hebben. 

• Bij de invoering: eerst waarschuwen door middel van brief i.p.v. beboeten, gedurende 

een nader te bepalen coulance-periode.  

• Een markering aan te brengen op het wegdek , bij de overgang naar het afgesloten 

gedeelte van de Nieuwlandstraat, zodat het sluipverkeer wordt geattendeerd op de 

nieuwe situatie. 

• Wegdek ter hoogte van Radiopleintje op termijn aan te passen en aan te laten sluiten bij 

het voetgangersgebied.  

En gaat over tot de orde van de dag.  

 Namens  

Ton Gimbrère,  CDA Tilburg, Berkel-Enschot en Udenhout 

Julian Zieleman , D66 



 

Raadsbrief: Scenario’s Weren Sluipverkeer 
Nieuwland 

Raadsvergadering: 3 februari 2020 

Motie          Motie 19-6 

 Aanvaard 

De raad van de gemeente Tilburg in vergadering bijeen op donderdag 13 juni 2019 

Raadsbrief/Discussienota: Scenario’s Weren Sluipverkeer Dwaalgebied  

Titel: Integrale afweging 

Constateert dat: 

- Tijdens de debatsessie er een voorkeur duidelijk werd van de raad voor scenario 1 

Overwegende dat: 

- Mobiliteitsvraagstukken integraal moeten worden afgewogen 
- De netwerkanalyse een mogelijkheid biedt om deze integrale afweging te maken 
- De discussie rondom de Nieuwlandstraat een lang proces kent, waarin nu om een 

uitspraak van de raad wordt gevraagd. 
- Het bestuursakkoord “Gezond en gelukkig in Tilburg” spreekt van “het weren van 

sluipverkeer in de binnenstad en de wijken” (p.15) 
- Zowel raad als college bij voorkeur werken middels evidence-based policy. 

 

Draagt het college op  

- bij de integrale afweging over het ontwerp van de cityring de maatregel van scenario 
1 te betrekken; 

- aan de hand van het mogelijk nieuwe ontwerp de maatregelen van scenario 1 te 
beoordelen en indien nodig te heroverwegen 

En gaat over tot de orde van de dag.  

Namens  

VVD Freek Reffeltrath 

 



 

 

 

            
         Motie 20-1 

MOTIE  VERWORPEN 

De raad van de gemeente Tilburg  in vergadering bijeen op 3 februari 2020 

Raadsbesluit:   Beleidsnota Sport en bewegen 

Titel:  Nieuwe accommodatie  turnverenigingen Tilburg 

Constateert dat: 

• De gemeente Tilburg geen goed geoutilleerde accommodatie heeft voor turnen en 
aanverwante sporten. 
 

• Gymnastiek en turnverenigingen in Tilburg nu moeten uitwijken naar gemeenten zoals 
Waspik, Oosterhout en Turnhout om gebruik te kunnen maken van de faciliteiten, die je 
nodig hebt om te kunnen turnen. 
 

• Ten opzichte van het landelijk gemiddelde het ledenaantal bij turnen en gymnastiek in 
Tilburg achterloopt. Dit komt onder andere door het gebrek aan mogelijkheden om lessen in 
de avonduren te starten (ivm opbouw toestellen) en door gebrek aan faciliteiten. De turnhal 
van Kunst en Kracht is de enige turnaccommodatie in Tilburg en is erg verouderd, te klein en 
past niet bij de kwaliteiten en ambities van de club en turnend Tilburg. 
 

• De vereniging Kunst & Kracht, die in 2019 100 jaar bestond, eigenaar is van de sport en 
turnzaal De Salto aan de Maarseveenstraat.  
 

• Deze zalen al geruime tijd in zeer slechte staat zijn, zowel aan de binnenzijde verouderd en 
geen ventilatie, als aan de buitenzijde waar het pand door de vele graffiti een zeer 
verpauperde indruk maakt. 
 

• Meerdere verenigingen en scholen gebruik maken van de accommodatie zowel in de 
avonduren als overdag. 
 

• Van jong tot oud gebruik maakt van deze zalen zoals voor acrogym, trampoline springen, 
ouder-kind gym, 50 plus gym, free running en aangepast sporten zoals free run extra dat is 
opgezet voor kinderen met gedragsproblematiek. 
 

 

Overwegende dat: 

• Turnen en aanverwante sporten de grootste groep indoor sporters van de gemeente Tilburg 
vertegenwoordigd. 
 

• Er wekelijks 1.100 tot 1.300 mensen van jong tot oud gebruik maken van deze zalen. 



 

 

 

• De turnverenigingen ook een maatschappelijke functie hebben, die zij serieus oppakken met 
als voorbeeld de sportimpuls aanvragen die over de afgelopen 5 jaren gehonoreerd zijn. 
 

• Zij ruim 8 jaar geleden al bij de gemeente en het college aanklopten met dit nijpende 
probleem en 2 jaar gelden een uitgewerkt plan voor een nieuwe hal hebben ingediend. 
 

• Dat het probleem van te weinig gymnastiek en turnaccommodatie niet gezien moet worden 
als een private zaak, maar juist als een gemeentelijke taak.  
 

• Ondanks dat we het een gemeentelijke opdracht vinden, wel opgemerkt dient te worden dat 
geprivatiseerde clubs in het verleden wel geholpen zijn zoals Hockeyclub Tilburg, 
Omnivereniging Were Di en recent Hockeyclub Berkel Enschot 
 

• De huidige zalen van Kunst en Kracht nu en in de toekomst geen oplossing bieden, voor de 
vraag naar turnen en aanverwante sporten in de gemeente Tilburg. 
 

• Het bestuursakkoord spreekt gezond en gelukkig en deze turn- en gymzalen daar in deze 
staat zeker niet aan bijdragen. 

Draagt het college op om: 

Bij het opstellen van het accommodatieplan ook een nieuwe gymnastiek en turnaccommodatie mee 
te nemen als gemeentelijke opdracht en de benodigde investering daarvoor aan de raad voor te 
leggen. 

En gaat over tot de orde van de dag.  

 Namens  

SP, Helma Oostelbos 

Ons Tilburg, Linda Oerlemans 

PvdA, Yusuf Celik 

LST, Henk Denissen 



      

 

 

 

Motie In ONS  AANVAARD 

Tilburg is er geen verschil tussen regulier en aangepast sporten     

          Motie 20-2 

 
Raadsvoorstel: Sportvisie Meedoen is winnen, sport en bewegen in Tilburg 
Raadsvergadering: 3 februari 2020 
 
De raad van de gemeente Tilburg in vergadering bijeen op 3 februari 2020 
 

Uit de Sportvisie: Tilburg wil een inclusieve stad zijn, met gezonde en gelukkige inwoners. Een 
stad waarin iedereen mee kan doen en erbij hoort. 
 
Uit het bestuursakkoord: We zijn pas tevreden als in Tilburg iedereen een gelukkig en gezond 
leven kan leiden. We willen een stad zijn waar iedereen ertoe doet. We willen dat alle 
Tilburgers erop kunnen rekenen dat we met elkaar niemand aan zijn lot overlaten. 

 
Constaterende dat: 
 Sport en bewegen voor iedereen belangrijk is, gezond is, leuk is en goed voor de sociale 

contacten;  
 Het college van Tilburg zegt een inclusieve stad te zijn;  
 Uit onderzoek blijkt dat er een aantal belemmeringen zijn voor mensen met een 

beperking om te gaan sporten, zoals vervoer, passend aanbod van sportieve activiteiten 
en  beschikbaarheid van hulpmiddelen.  

 We willen dat zoveel mogelijk Tilburgers voldoen aan de beweegrichtlijn. Echter, uit 
(landelijkei) cijfers blijkt het percentage lager te liggen bij mensen die aangepast sporten.  

 
Overwegende dat: 
 Als we willen dat iedereen in Tilburg kan sporten, we belemmeringen 

voor aangepast sporten moeten wegnemen. 
 Problemen met vervoer, locaties en begeleiding zijn dingen die we samen aan moeten 

pakken, zodat het aantal Tilburgers dat sport wordt verhoogd.  
 Het vaak duur is voor mensen met een beperking om te sporten. Naast de contributie die 

in sommige gevallen hoger is, maar ook de aanpassingen die nodig zijn;   
 Wij willen dat iedereen die wil, kan sporten,  zodat je van sporten een recht maakt voor 

iedere Tilburger.  

https://www.google.nl/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&ved=2ahUKEwiQyMvEpcviAhUIZlAKHSsuAC8QjRx6BAgBEAU&url=https://twitter.com/gltilburg&psig=AOvVaw10VemTEL4Fa58N14JjQQbW&ust=1559581909600450


      

De raad verzoekt het college om: 
 Te onderzoeken welke belemmeringen er spelen op het gebied van aangepast sporten, te 

denken valt aan vervoer, locaties en begeleiding. En hierbij een brede groep te betrekken, 
zoals potentiële sporters en hun sociale omgeving, maar ook onderwijsinstellingen, 
fysiotherapeuten, huisartsen, sportverenigingen enz.  

 Te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om de contributie van aangepast sporten 
naar hetzelfde niveau te trekken dan de contributie voor reguliere sporters. 

 En de resultaten van dit onderzoek, waarbij de maatschappelijk impact en de financiële 
consequentie in beeld zijn gebracht terug te koppelen aan de raad voorafgaande aan de 
begrotingsbehandeling 2021. 

 
 
 
Ondertekening  
 
Linda Oerlemans ONS Tilburg 
Jan Stoop D66 
Frans van Aarle Lokaal Tilburg 
Tom Gimbrere CDA 
Ron Cremers GroenLinks 
Frans Vriens 50PLUS 
VVD Niels van Stappershoef 
PvdA Yusuf Celik 
LST Henk Denissen 
 
                                                   
i Uit de cijfers blijkt dat maar 36 procent van de mensen met een beperking in de 
leeftijd van 19-54 jaar sport, tegenover 70 procent mensen zonder beperking, 



 

 

 

 

 

 

Motie Publiekscampagne Aangepast Sporten AANVAARD 

Motie 20-3 
Raadsvoorstel: Sportvisie Meedoen is winnen, sport en bewegen in Tilburg 
Raadsvergadering: 3 februari 2020 
 
De raad van de gemeente Tilburg in vergadering bijeen op 3 februari 2020 
 

 
Uit de Sportvisie: Tilburg wil een inclusieve stad zijn, met gezonde en gelukkige inwoners. Een 
stad waarin iedereen mee kan doen en erbij hoort. 
 
Uit het bestuursakkoord: We zijn pas tevreden als in Tilburg iedereen een gelukkig en gezond 
leven kan leiden. We willen een stad zijn waar iedereen ertoe doet. We willen dat alle 
Tilburgers erop kunnen rekenen dat we met elkaar niemand aan zijn lot overlaten. 
 

 
Constaterende dat: 
 Sport en bewegen voor iedereen belangrijk is; 
 Sport en bewegen gezond is; 
 Sport en bewegen leuk is en goed voor de sociale contacten;  
 Het college van Tilburg zegt een inclusieve stad te zijn;  
 De ambitie is dat zoveel mogelijk Tilburgers voldoen aan de beweegrichtlijn. Echter, uit 

(landelijke[ii]) cijfers blijkt het percentage lager te liggen bij mensen die aangepast sporten  
 
Overwegende dat: 
 Dat Tilburgers die aangepast sporten én verenigingen aangeven te kampen met 

vooroordelen die de mogelijkheden om aangepast te sporten beperken.  
 We eventuele belemmeringen moeten wegnemen. Vooroordelen, vervoer, locaties en 

begeleiding zijn dingen die we samen aan moeten pakken, zodat het aantal Tilburgers dat 
aangepast sport kan groeien. 

 Dat de ambitie om zoveel mogelijk Tilburgers aan de ambitie te laten voldoen, dan ook 
voor iedereen moet gelden.  

 
De raad verzoekt het college om: 
Een publiekscampagne Aangepast Sporten te starten om meer aandacht te generen voor 
aangepast sporten met het doel om de deelname van het aantal Tilburgers dat aangepast 
sport te vergroten.  

https://www.google.nl/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&ved=2ahUKEwiQyMvEpcviAhUIZlAKHSsuAC8QjRx6BAgBEAU&url=https://twitter.com/gltilburg&psig=AOvVaw10VemTEL4Fa58N14JjQQbW&ust=1559581909600450


 

 
Ondertekening  
Linda Oerlemans ONS Tilburg 
Jan Stoop D66 
Frans van Aarle LT 
Ton Gimbrère CDA 
Ron Cremers GroenLinks 
PvdA Yusuf Celik 
VVD Niels van Stappershoef 
50PLUS Frans Vriens 
Henk Denissen LST 
                                                   
[ii] Uit de cijfers blijkt dat maar 36 procent van de mensen met een beperking in de 
leeftijd van 19-54 jaar sport, tegenover 70 procent mensen zonder beperking, 

https://www.google.nl/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&ved=2ahUKEwiQyMvEpcviAhUIZlAKHSsuAC8QjRx6BAgBEAU&url=https://twitter.com/gltilburg&psig=AOvVaw10VemTEL4Fa58N14JjQQbW&ust=1559581909600450


                 
 

Motie 20-4 
 

 AANVAARD 
 
MOTIE: #TEAM TILBURG 
De gemeenteraad van Tilburg, in vergadering bijeen op 3 februari 2020, ter bespreking van 
de beleidsnota sport en bewegen. 
 
Constaterende dat: 

- In het nieuwe sportbeleid een van de pijlers is ‘om trots op te zijn’; 
- Daarin specifiek staat genoemd dat topsport een bijdrage levert aan de 

(breedte)sport in Tilburg; 
- Er geen gealloceerd budget beschikbaar is gesteld voor topsporters en talenten om 

aanspraak op te maken; 
- De ambitie van dit college is om samen met de partners uit het onderwijs, 

sportverenigingen en het bedrijfsleven de topsporters te willen faciliteren; 
- Door het college is aangegeven actief op zoek te gaan naar onze topsporters als 

uithangbord van onze stad; 
- Er voor cultuur een ‘makersfonds’ is opgezet om ‘makers’ te ondersteunen in het 

nastreven van hun doelen, maar dit voor individuele topsporters en talenten in 
Tilburg nog ontbreekt.  

- Er bijna 200.000 euro beschikbaar is voor het faciliteren van topsporters en talenten 
onder de pijler ‘om trots op te zijn’. 

 
Overwegende dat: 

- Tilburgse verenigingen topsporters en kampioenen heeft opgeleid;  
- Topsporters van nu en toen dé sportambassadeurs van Tilburg kunnen zijn; 
- Zij een rolmodel zijn voor vele jonge sporters en Tilburgse sporttalenten; 
- De naam van onze stad nog niet wordt verbonden aan deze topsporters en 

kampioenen; 
- Er in Tilburg nog geen platform is ingericht waar deze individuele sporttalenten 

terecht kunnen voor ondersteuning, kennis, expertise en/of een financieel steuntje in 
te rug; 

- Tilburg een stad waar ruimte is om talent te ontwikkelen, te groeien en te excelleren 
door hard te werken. Een stad waar we trots op zijn; 

- Tilburg óók een ‘stad van sporters’ kan zijn en deze sporters een uithangbord van de 
stad kunnen zijn: ‘#Team Tilburg’.  

- De topsporters van #Team Tilburg onze stad 365 dagen per jaar vertegenwoordigen 
op topniveau. Van Atletiek tot Zwemmen. Het zijn de beste sporters die aanwezig zijn 
op grote wedstrijden. Zij inspireren Tilburg en maken Tilburg trots. Individuele 
sporters en verenigingen geven samen een gezicht aan #Team Tilburg; 



- Bovendien kan het platform #Team Tilburg ook een sociaal-maatschappelijke rol 
vervullen, bijvoorbeeld door het organiseren van ‘clinics’, trainingen en andere 
activiteiten. 

 
Verzoekt het college: 
 

1. Samen met citymarketing, het bedrijfsleven, onderwijs en andere organisaties het 
idee van ‘#Team Tilburg’ verder uit te werken binnen de (financiële) kaders van de 
pijler ‘om trots op te zijn’; 

2. Bij de uitwerking van #Team Tilburg te bezien óf en hoe dit als platform opgezet 
kan worden waarin  

a. het bedrijfsleven, de gemeente Tilburg en andere organisaties 
samenwerken om ook écht faciliterend te zijn voor topsporters en talenten 
uit Tilburg, 

b.  een topsportfonds kan worden opgezet en ondergebracht en 
c.  zij ook sociaal-maatschappelijke impact kan creëren; 

3. De Raad over de voortgang van de uitwerking van ‘#Team Tilburg’ binnen 3 
maanden te informeren en eventuele (financiële) keuzes aan de Raad voor te 
leggen. 

 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Niels van Stappershoef,   VVD-fractie 
Ton Gimbrère,    CDA Tilburg 
Frans Vriens    50PLUS 
Jan Stoop    D66 
Frans van Aarle   Lokaal Tilburg 
 
 
 



          LIJST SMOLDERS TILBURG  
                     

Motie     Motie 20-5 
Verworpen 

 Beleidsnota Sport
 
  en bewegen  

 
 
De gemeenteraad van Tilburg in vergadering bijeen op 3 februari 2020 voor de 
behandeling van het Raadsvoorstel ;  Beleidsnota Sport en bewegen.  
 
 
 
Constaterende dat; 
 

• In deze beleidsnota Sport en bewegen niets is opgenomen over de 
toevoeging van Biezenmortel na 1 januari 2021. 

 
Overwegende dat; 

 
• Sportverenigingen in Biezenmortel na de herindeling ook aandacht verdienen 

en steun nodig blijven hebben. 
 

 
 
Draagt het college op;  
 

• Er tijdig zorg voor te dragen om deze beleidsnota ook te laten gelden 
voor Biezenmortel, alles met betrekking tot Biezenmortel z.s.m. in kaart 
te brengen en vervolgens mee te nemen in de uitvoering van deze 
beleidsnota Sport en bewegen. 

 
 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
 
 
De Fractie van Lijst Smolders Tilburg 
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 AANVAARD 

Onderwerp: “Vuurwerkverbod cf Aanbevelingen OVV : onmiddellijk verbod op vuurpijlen en 
knalvuurwerk” 

De Tilburgse Gemeenteraadsfracties van D66, GroenLinks, CDA, SP, LST, PvdA, LT en ONS bieden in het 
kader van maatschappelijke roep om een onmiddellijk vuurwerkverbod de volgende motie aan.  
 
Constaterende dat: 
 

• De Onderzoeksraad voor de Veiligheid (OVV) aanbeveelt om ‘vuurwerk dat in de praktijk de 
grootste inbreuk maakt op de veiligheid (vuurpijlen en knalvuurwerk) te verbieden; 

• ook de Nationale Politie en een groeiend aantal burgemeesters meerdere malen hebben opgeroepen 
tot een verbod op datzelfde gevaarlijk vuurwerk (vuurpijlen en knalvuurwerk); 

• dat gemeenten vooralsnog een bepalende rol hebben bij het bepalen van het lokaal beleid en de 
volledige verantwoordelijkheid hebben bij de handhaving van de openbare orde tijdens de 
jaarwisseling; 

• onze Raad tijdens de zgn. Expert meeting van 8 april 2019 kennis heeft kunnen nemen van de 
gruwelijke schade van vuurwerk, zowel voor de gezondheid van mens en dier als voor de openbare 
orde en daarbij tevens kennis heeft kunnen nemen van de gelijkluidende oproep van de aanwezige 
experts; 

• de Raad tengevolge daarvan op 4 november 2019 bij grote meerderheid heeft aangegeven toe te 
willen groeien naar een totaalverbod, doch dat een deel van de Raad de voorkeur uitsprak voor een 
geleidelijke overgang en zich op dat moment nog niet wenste vast te pinnen aan een einddatum van 
de transitie; 

• De regering weliswaar aangegeven heeft met maatregelen te zullen komen die het gebruik van – en 
de overlast door - vuurwerk zullen terugdringen, doch dat het niet duidelijk is wanneer zij daarmee 
zal komen, noch wat deze maatregelen exact zullen behelzen en dat het evenmin duidelijk is of 
daarmee de lokale regelingen zullen worden overruled of dat “strakkere lokale vuurwerkregimes” 
mogen worden gecontinueerd; 

• De Tilburgse vuurwerkbranche bereidheid lijkt te tonen om de verkoop van zgn. “single shots”, die 
weliswaar in de categorie siervuurwerk (en dus buiten de scope van dit verbod vallen), doch die 
door onjuist gebruik wel degelijk een gevaar voor letselschade opleveren, op vrijwillige basis te 
staken. 

 
Overwegende dat: 
 

• Het maatschappelijk debat t.g.v. de gebeurtenissen van het afgelopen Oudjaar in een 
stroomversnelling is geraakt en we dit signaal niet naast ons neer willen en mogen leggen; 

• uit alle regionale en landelijke enquêtes blijkt dat een groeiende en inmiddels overgrote 
meerderheid van de inwoners voorstander is van een totaal- of deelverbod voor particulieren c.q. 
begrip heeft voor een landelijk verbod op consumentenvuurwerk; 

• Na Apeldoorn, Rotterdam en Amsterdam, in onze regio bijvoorbeeld ook Eindhoven, Den Bosch, 
Goirle en Oisterwijk lijken af te stevenen op een versneld vuurwerkverbod;



                                                                                 

 

•  

• Tilburg niet achter kan en mag blijven, zelfs een reputatie van “besturen met lef” hoog heeft te 
houden en het regeringsbeleid niet wil afwachten. 

 
Draagt het College op: 
 

• Het regeringsbeleid niet af te wachten en al per Oudjaar 2020 de aanbevelingen van de OVV te 
implementeren c.q. een verbod af te kondigen voor vuurwerkpijlen en knalvuurwerk; 

• zich aan te sluiten bij de oproep van verschillende burgemeesters en de Korpschef van de Nationale 
Politie voor een landelijk verbod op gevaarlijk vuurwerk (vuurpijlen en knalvuurwerk); 

• zich in te spannen om met de gemeentes van de regio Hart van Brabant te komen tot een 
gezamenlijke of conforme regeling; 

• zich in te spannen voor een grensoverschrijdende afstemming op overheidsnivo op gebied van 
regelgeving van verkoop en handhaving, met name met Vlaanderen; 

• de overige afspraken van 4 november 2019 onverminderd uit te werken en in het kader daarvan de 
inwoners van de stad en onze omringende dorpen een aantrekkelijk alternatief te bieden in de vorm 
van een, of indien realiseerbaar meerdere, professionele vuurwerkshow(s); 

• zich bovendien in te spannen om in overleg met de vuurwerkbranche – naast vuurpijlen en 
knalvuurwerk - ook de zgn. Single shots uit het assortiment te krijgen; 

• en de Raad hierover z.s.m. – doch in ieder geval in Q2 - te informeren en daarin ook aandacht te 
besteden over het plan van aanpak en straffe handhaafbaarheid. 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Namens de Fracties van: 
 
LST:  Cees van Dijk     SP: Helma Oostelbos 
D66:  Erik Blommestijn    PvdA: Yusuf  Celik 
GroenLinks: Dwayne Heuvelmans    LT: Frans van Aarle 
CDA:  Marti de Brouwer    ONS: Linda Oerlemans 
VVD  Niels van Stappershoef 
      
 



 

 

   

 

Agendapunt 22        

Motie vreemd aan de orde van de dag 

Vuurwerkverbod AANGEHOUDEN 
De raad van de gemeente Tilburg in vergadering bijeen op maandag 3 februari 2020 

Constateert dat: 

- Er tijdens Oud en Nieuw 2019/2020 opnieuw een groot aantal slachtoffers was van 
vuurwerk; 

- De ziekenhuizen flink meer vuurwerkslachtoffers hadden met oogschade dan voorgaande 
jaren; 

- Het in helft van al deze gevallen gaat om omstanders; 
- Ook dit jaar weer hulpverleners tijdens Oud en Nieuw zijn belaagd met vuurwerk; 
- De politie, brandweer en de veiligheidsregio, vragen om een vuurwerkverbod; 
- Er in Tilburg voor bijna 100.000 euro schade door toedoen van vuurwerk was; 
- Het afsteken van vuurwerk, naast schade, ook heel veel angst en stress oplevert bij onder 

andere, kinderen, kwetsbare ouderen  en dieren; 
- Veel zorgkosten door blijvend letsel; 
- Het afsteken van vuurwerk de leefwereld van wilde dieren verstoord en bedreigd; 
- Bij de jaarwisseling 2019/2020 tot wel 45 keer meer luchtverontreiniging is gemeten dan op 

een normale dag in Tilburg en dit grote gevolgen heeft voor mensen met aan doeningen aan 
de long- en luchtwegen; 

Overwegende dat: 

- Een gezond en gelukkig Tilburg   geldt  voor alle inwoners; 
- Omwille van een effectieve handhaving een totaalverbod op het afsteken van 

consumentenvuurwerk de meest effectieve maatregel is;  
- Iedere knal  dan gewoon illegaal is; 
- De initiatiefwet die op landelijk niveau in voorbereiding is om consumentenvuurwerk  te 

verbieden niet ver genoeg gaat nl alleen knalvuurwerk en vuurpijlen; 

Draagt het college op: 

- Om in de APV een totaalverbod op te nemen bij het afsteken van consumentenvuurwerk, 

met uitzondering van schertsvuurwerk zoals sterretjes; 

- Deze wijziging in de APV, zo snel als mogelijk voor te leggen aan de gemeenteraad; 

- Om binnen de mogelijkheden van de wet de verkoop van consumenten vuurwerk in Tilburg 

zoveel mogelijk te beperken; 

- Deze nieuwe regels zoveel als mogelijk  af te stemmen met de omliggende gemeentes; 

- Zich in te spannen voor een grensoverschrijdende afstemming op overheidsniveau op 
gebied van regelgeving van verkoop en handhaving, met name met Vlaanderen; 

- Een voorstel te maken, met de stad en de vuurwerkbranche, om tot een of meerdere 

               professionele vuurwerkshows te komen; 



 

 

- Te lobbyen bij de regering voor meer capaciteit, om een verbod goed te kunnen handhaven 

 

En gaat over tot de orde van de dag.  

Namens  

50PLUS.  Henk van Tilborg   

Lokaal Tilburg: Frans van Aarle 

GroenLinks: Dwayne Heuvelmans 
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